
Reakcja Stowarzyszenia „Defensor Iuris” na słowa
min. Emilewicz
Stowarzyszenie Adwokackie „Defensor Iuris” wystosowało do Minister Rozwoju – Jadwigi
Emilewicz - pismo, w którym zwróciło uwagę na krzywdzącą środowisko adwokackie
wypowiedź medialną pani minister, jakoby adwokaci jako przedsiębiorcy nie potrzebowali
wsparcia Państwa, ponieważ ich przychody w obecnej sytuacji spadną z 70 tys. do 30 tys.
złotych.

Stowarzyszenie przypomina, że średnio adwokat zarabia między 5190 a 9340 złotych miesięcznie.

Autorzy pisma zwracają się do minister rozwoju z pytaniem, czy w związku z tą wypowiedzą
kancelarie adwokackie nie będą mogły liczyć na uwzględnienie ich jako przedsiębiorców w
działaniach tarczy antykryzysowej.

Powyższe stanowisko „Defensor Iuris” ma pełne poparcie Naczelnej Rady Adwokackiej.

Czytaj pismo   
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